

Title (en)

Container with a cover inserted in its upper side, and protected by a seal.

Title (de)

Behälter mit einem in dessen Oberboden eingebrachten, von einer Siegelvorrichtung überfangenen Verschluss.

Title (fr)

Récipient ayant une fermeture rentrée dans sa partie supérieure, emprisonnée sous un cachet.

Publication

EP 0340554 A2 19891108 (DE)

Application

EP 89107178 A 19890421

Priority

- DE 8805761 U 19880430
- DE 8900736 U 19890124

Abstract (en)

The cover, having a removal opening, is to be protected by a seal which rules out undetectable unauthorised removal. A cap 15, consisting of thin metal sheet, is proposed as seal which can slide with an inwardly directed collar 17 over the base of the cover and in this case, grips behind a moulded-on profile ring 18 of the cover. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein eine Entnahmeöffnung aufweisender Verschluss soll von einer eine unerkennbare mißbräuchliche Entnahme ausschließenden Siegelvorrichtung überfangen werden. Als Siegelvorrichtung wird eine aus dünnem Metallblech bestehende Kappe 15 vorgeschlagen, die sich mit einem einwärts gerichtetem Bund 17 über die Basis des Verschlusses schieben läßt und hierbei einen angeformten Profilring 18 des Verschlusses hintergreift.

IPC 1-7

B65D 47/06; B65D 47/10

IPC 8 full level

B65D 47/06 (2006.01); **B65D 51/18** (2006.01); **B65D 51/20** (2006.01); **B65D 55/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 47/063 (2013.01); **B65D 51/18** (2013.01); **B65D 51/20** (2013.01); **B65D 55/02** (2013.01); **B65D 2251/0031** (2013.01); **B65D 2251/0046** (2013.01); **B65D 2251/0087** (2013.01); **B65D 2401/00** (2020.05)

Cited by

DE4130950A1; FR2679205A1; US5111970A; US5133486A; FR2711359A1; EP0569897A1; DE19901713A1; DE19901713C2; WO9906297A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 8900736 U1 19890330; EP 0340554 A2 19891108; EP 0340554 A3 19900131

DOCDB simple family (application)

DE 8900736 U 19890124; EP 89107178 A 19890421